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Onderwerp: Niet starten onderzoek digitale dienstverlening Leusden

Geachte leden van de gemeenteraad van Leusden,

In overleg met de leden van uw afstemmingsoverleg heeft de rekenkamercommissie half december
2014 besloten in Leusden een onderzoek te doen naar digitale dienstverlening. Dit in navolging van
een vergelijkbaar onderzoek dat wij in 2014 gestart zijn in de gemeente Barneveld. Eind december
2014 en begin januari 2015 hebben wij een concept onderzoeksopzet opgesteld, uitgaande van de
onderzoeksrichting die de leden van het afstemmingsoverleg gekozen hebben. De concept
onderzoeksopzet hebben wij - zoals gebruikelijk - in januari afgestemd met de ambtelijke
organisatie. Men ging akkoord met de onderzoeksopzet en men had geen opmerkingen en
suggesties.

Vervolgens is de concept onderzoeksopzet op 29 januari 2015 besproken in de vergadering van uw
afstemmingsoverleg. Tijdens deze vergadering kwam naar voren dat de gemeentelijke website in
2015 helemaal aangepast gaat worden. Naar aanleiding hiervan heeft de rekenkamercommissie
nogmaals contact gezocht met de ambtelijke organisatie. Ambtelijk werd vervolgens aangegeven dat
er in 2015 diverse ontwikkelingen op het gebied van digitale dienstverlening op de planning staan,
waaronder:

Er wordt een hele nieuwe website gebouwd.
Er wordt een nieuw informatiebeleidsplan opgesteld.
Er ligt al een scenario waar men heen wil met digitale dienstverlening, dit zal komend jaar
geconcretiseerd worden.
Men gaat aan de slag met de implementatie van het ondernemingsdossier.

Omdat deze ontwikkelingen parallellopen met het rekenkameronderzoek, lijkt een
rekenkameronderzoek naar digitale dienstverlening in 2015 niet zinvol. De rekenkamercommissie
heeft daarom besloten de uitvoering van dit onderzoek nu niet te starten. De onderzoeksopzet zal
bewaard blijven en mogelijk kunnen we het onderzoek bijvoorbeeld over 1 }'2 jaar doen, uiteraard
t.z.t. in overleg met uw afstemmingsoverleg.



De rekenkamercommissie zal zich nu moeten gaan oriënteren op een nieuwonderzoeksonderwerp
voor 2015 voor Leusden. In 2014 hebben wij hierover al uitvoerig gesproken met uw
afstemmingsoverleg. De verschillende fracties hebben toen onderwerpen kunnen aandragen. Buiten
het onderwerp digitale dienstverlening is hier helaas geen ander raadsbreed gedragen onderwerp
uitgekomen. De rekenkamercommissie zal daarom nogmaals kijken naar de onderwerpen die
aangedragen werden door de individuele fracties. Dit vertoonde echter een divers beeld. Daarom
zullen wij ons ook gaan verdiepen in wensen voor onderwerpen vanuit de inwoners van Leusden.
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